
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 16. maj 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 714

Mener ministeren, at det er fornuftigt at kræve rensning af spildevand fra ho-

spitaler lokalt, når forurening fra medicinrester stammer fra andre kilder og

kan fjernes fra spildevandet centralt på en meget mere omkostningseffektiv

måde, jf. artiklen ”"Kæmpe fejl” at rense spildevand på sygehuse" bragt i Jyl-

lands-Posten den 16. maj 2018?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Mad-

sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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